
Protokół N r XVI/2016

z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w dniu 31 maja 2016 roku w lokalu Urzędu Gminy
w Dobrem. 

Obrady rozpoczęły się o godzinie  14 00 i trwały do godziny 19 05 .

W sesji udział wzięło 15 radnych /lista obecności na piśmie w załączeniu / , sołtysi
z terenu gminy dobre /lista obecności na piśmie w załączeniu , Wójt Gminy Dobre ,
Z-ca Wójta Gminy /spóźniony/,Sekretarz Gminy , Skarbnik Gminy .

Radni nieobecni w chwili rozpoczęcia :
1.Michał Poławski , który przybył na obrady o godz. 14 05  podczas czytania porządku obrad.

Do pkt.1.Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar Szymański , który 
powitał wszystkich zebranych , poinformował ,że w sesji udział bierze 14 radnych co 
stanowi   94 % ustawowego składu rady , w związku z tym sesja władna jest do 
podejmowania uchwał. 

Następnie odczytał porządek sesji / na piśmie w załączeniu /.

Wójt Gminy zgłosił wniosek o ujęcie w porządku obrad jako punkt 13 a  
„podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2016 roku za 
kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Dobre „

Radny P.Sadurski – na ostatniej sesji w dniu 29 kwietnia radny zgłosił zmianę do porządku 
sesji „sprawy różne”.Powinno być głosowanie do zmiany .
Radca prawny – to była sesja nadzwyczajna i musi być zgoda wnioskodawcy , a takiej 
zgody nie było.
Radny P.Sadurski – kto tu rządzi , wójt czy Rada?
Radca prawny - przede wszystkim prawo, ustawa jest aktem wyższym od statutu.
Radny P.Sadurski – mimo regulaminu Wójt tu rządzi .
Radca prawny – to wszystko uzupełnia się .
Radny P.Sadurski – miałem złożyć wniosek ,ale go odrzucam . Moim zdaniem powinno być 
głosowanie.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmianę do porządku obrad.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad.

Do pkt.2.Informacja o pismach , które wpłynęły do Rady Gminy .

1/wniosek Pana Brzezińskiego o wypłatę rekompensaty za bezumowne użytkowanie
  gruntu stanowiącego drogę ,
  pismo stanowi załącznik do niniejszego protokółu ,
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2/pismo Rady Pedagogicznej Szkoły Podstawowej w Dropiu z prośba o  utrzymanie w  
  dotychczasowym wymiarze godzin  etatu referenta ds. administracyjnych ,
  pismo stanowi załącznik do niniejszego protokółu,
3/skarga  na Wójta Gminy w sprawie dezorganizacji pracy szkół podstawowych na terenie 
  gminy ,
  skarga stanowi załącznik do niniejszego protokółu,
4/skarga na Wójta Gminy w zakresie odmowy udostępnienie  protokółów ze spotkań
  z dyrektorami szkół,
  skarga stanowi załącznik do niniejszego protokółu,
5/pismo właścicieli działek położonych przy drodze nr 786 o wskazanie drogi dojazdowej 
  do działek ,
  pismo do wiadomości Rady Gminy , pismo stanowi załącznik do niniejszego protokółu,
6/  pisma od Pana Marka Hutkowskiego skierowane do Wójta Gminy , a do wiadomości 
    Rady Gminy w liczbie 8 sztuk :
    1/ pismo dot. remontu budynku remizy OSP w Czarnogłowiu,
    2/ pismo dot. myjni samochodowej w Dobrem,
    3/ pismo dot. szkół w Dropiu i Mlęcinie,
    4/ pismo dot. sfilmowania poddasza szkoły podstawowej w Dobrem,
    5/ pismo dot. decyzji  o wyrzuceniu z budynku OSP w Dobrem przedsiębiorcy,
    6/ pismo dot. dofinansowania przez Urząd Gminy zakupu samochodu pożarniczego dla 
        OSP w Dobrem,     
    7/ pismo dot. terminu nowego oświetlenia LED, 
    8/ pismo dot. budynku OSP w Porębach Nowych .
Pisma stanowią załączniki do niniejszego protokółu.

1/Przew.Rady Gminy – wniosek Pana Brzezińskiego kieruję   na Komisję BOR , zaprosimy
Pana Brzezińskiego i mieszkańców Rąbierzy ,

2/pismo Rady Pedagogicznej ,

Wójt Gminy – myślę ,że na spotkaniu , które odbyło się w kwietniu ja wszystkim 
rodzicom wytłumaczyłem .To jest czysta demagogia ,że planuję zamknąć szkoły .Jestem za 
utrzymanie małych szkół . Dociepliłem ten budynek , wykonano zadaszenie , zadbałem o 
budynek .Arkusz organizacyjny został z dyrektorem  i przedstawicielami ZNP.
Połączono zajęcia z muzyki , w-f , plastyki. Klasy są mało liczebne , prosiłem Radę o 
zrozumienie .
Z punktu wiedzenia ekonomicznego ta szkoła kosztuje nas około 1 mln złotych rocznie .Ja 
nie mam dodatkowych środków ,aby dokładać do oświaty . Staram się dbać o tą placówkę,
Państwo uważacie ,że jeśli coś żądacie to tak ma być ,ale ja nie mam pieniędzy .Zostaną 
zlikwidowane godziny karciane , skąd środki na zapłacenie tych godzin. Jeśli łączę w-f to 
nie robię przestępstwa .Kiedyś też były łączone klasy  i nikt nie robił z tego dramatu. Pewne 
godziny wyrównawcze będą mogły być jeśli będzie taka potrzeba. Jest 0,7 etatu sekretarki  , 
jest to zbyt duży wymiar czasu pracy jak na 72 dzieci  . W szkole w Dobrem jest 320 dzieci
i cały etat . Proszę sobie porównać .Zaproponowałem sekretariat 1/4 etatu i jest wielki krzyk
W tak małych szkółkach na ogół nie ma sekretarek.
Rozszerzyliśmy dowożenie dzieci , zapewniliśmy bezpieczeństwo bo ja za to odpowiadam.
Przewoźnik dowozi dzieci według naszych potrzeb ,ale to się wiąże z kosztami. Wszystkie
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dzieci traktuję jednakowo . Nie ma c z tego robić dramatu .Uważam ,że nie naruszyłem 
prawa .Jeśli będzie łączony w-f to to dzieci będą mogły wreszcie pograć..Dementuję 
informację ,że jest planowana likwidacja szkoły w Dropiu.
Skarga na to ,że nie otrz6ymała Pani protokółów z posiedzeń z dyrektorami szkół . Pani 
otrzymała to w ustawowym terminie.
Radca prawny – to był wniosek o udostępnienie informacji publicznej .Termin  odpowiedzi  
to 14 dni lub 30 dni .
P.A.Zagrodzka – w Statucie Gminy jest 3 dni.
Radca prawny – Statut jest przestarzały , proszę spojrzeć na datę Statutu ..ustaw jest aktem 
wyższym .
Przew.Rady Gminy - Pani złożyła wniosek , nie było adresu zamieszkania.
P.A.Zagrodzka – ja prosiłam o protokóły , a nie o notatki .
Wójt Gminy – sens w notatce czy protokół został zachowany . Wszystkich mieszkańców 
traktuję jednakowo .
P.A.Zagrodzka – ja dostałam to o co  nie wnioskowałam.
P.I.Fiejka referent w Szkole Podst. w Dropiu – ja rozumiem ,że są potrzebne oszczędności ,
ale 1/4 etatu to 500 złotych na rękę . Na spotkaniu w kwietniu powiedział Pan ,że 
niebezpieczne zatrudnił nowej osoby , czy pan Wicewójt pracuje charytatywnie?U którego 
dyrektora mam się stawić do pracy 1 września ?
Wójt Gminy – jakie Pan dyrektor widzi niedociągłości w arkuszu org.?
P.St.Laszczka dyrektor Szkoły Podst.w Dropiu- arkusz sporządza  dyrektor szkoły , 
samorządy uzurpują sobie ingerencję w arkusze . Arkusz sporządza się do dnia 30 kwietnia.
Wójt mówił ,że jest obniżenie subwencji . Połączyłem klasy na niektórych przedmiotach. 
Łączenie klas i i zwolnienie pracownika to około 30 tysięcy oszczędności . Nakazano nam 
trzy projekty arkuszy według zarządzenia , które zostało uchylone. Potem odbywały się  
spotkania dyrektorów z urzędnikami .Zgodnie z przepisami dyrektor składa jeden arkusz 
organizacyjny , organ prowadzący wnosi poprawki .To nie były rozmowy , to były 
polecenia..Pani Sekretarz proponuje połączenie wychowawstwa  klas IV i V . 
Przedstawiciel ZNP był ,ale tylko  jako obserwator .Otrzymuję pisma od Kuratorium czy 
szkoła na pewno będzie  funkcjonowała. My rozumiemy ,że trzeba oszczędzać, ale nie w 
takim wymiarze. Arkusz organizacyjny ustala dyrektor. Rodzice byli zaniepokojeni.
Szanuję Pana Wójta , ale ja nie chcę aby szkolny plan ustalała Pani Sekretarz . Ja prosiłem, 
żeby Pani na na nie krzyczała. Każda szkoła ma swoja autonomię.
Wójt Gminy – my się nie rozumiemy , nikt na Pana nie krzyczał ani nie pokrzykiwał. Rok 
temu poprosiłem Państwa o arkusze to Państwo zrobili rozbuchany arkusz. Skoro moje 
prośby nie skutkują to wydałam zarządzenie . Poszła skarga do Wojewody .Gdzie złamałem 
prawo, proszę mi pokazać .Macie wszystko zapewnione. Proszę mi nie zarzucać ,że coś 
Panu narzuciłem. Znaleźliśmy konsensus ,aby było dobrze dla wszystkich .Ja podałem palec 
a Wy chcecie cała rękę. Dobro dziecka stawiam ponad wymiar .Język polski nie jest łączony 
język angielski , matematyka, informatyka . Łączone jest w-f , muzyka, technika .Jeśli macie 
takie żądania to pieniędzy nie wystarczy..
P.A.Zagrodzka – główne przedmioty nie są łączone to prawda . Dziwne byłoby gdyby były.
Arkusz sporządzony jest pod naszym naciskiem.
Sekretarz Gminy – szkoły w Dropiu i Mlęcinie są bardzo podobne . Jeśli  wychowawstwo 
było połączone w Mlęcinie to może być i w Dropiu .Jeśli chodzi o łączenie zajęć to od 
samego początku była mowa ,że nie będziemy łączyć języka polskiego , angielskiego, 
matematyki .To nie było pod naciskiem rodziców.
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P.Laszczka – dopiero po wycofaniu zarządzenia .
Wójt Gminy – zarządzenie jest nieaktualne.
Sekretarz Gminy – wtedy nie robił Pan jeszcze arkusza.
Wójt Gminy – czego Państwo oczekują ode mnie w tej kwestii ? Były rozmowy w szkole, 
były ustalenia .Zarządzenie zostało wycofane , to już historia .Dyrektorzy tez popełniają 
błędy .Ja jestem w stanie kontrolować wszystko .Do spotkań będzie dochodziło częściej.
Radna H.Wadas- kto odebrał godziny karciane ? Rząd..Pisma powinny być do rządu.
Żeby zamknąć szkołę potrzebna jest uchwała rady Gminy , którą trzeba podjąć do końca 
lutego .
Radny K.Laskowski – jestem postrzegany jako dyskutant Pana Wójta ,ale teraz jestem 
między młotem , a kowadłem .Prawdziwe dramaty odbywają się tu .Myślę ,że arkusz 
powinien pisać dyrektor. Jeśli zabieramy etat sekretarki to powinniśmy obniżyć godziny 
dyrektorowi.
Przew.Rady Gminy – nikt na nikogo nie krzyczy .Ja nie słyszałem ,że Wójt chce zamknąć 
szkoły .
P.Laszczka -od września będzie szkoła funkcjonowała czy nie będzie źle.
Przew.Rady Gminy – po co piszecie do Wojewody skoro teraz mówicie ,że wszystko jest 
dobrze.
P.A.Zagrodzka – proszę spojrzeć na datę tych skarg .Arkusz teraz jest dobry, nie krzywdzący
Radny Sł.Wierzba -  wynika , z arkusza niezadowolony jest dyrektor. Pozostaje kwestia Pani 
sekretarki .Proszę ,aby ponownie rozpatrzeć sprawę Pani sekretarki , może dołożyć etatu .
Zostałem posądzony , że nie interesuję się szkołą w Dropiu .Panie dyrektorze proszę odnieść 
się do tego .
P.Laszczka -  z Panem radnym Wierzbą utrzymuję  stały kontakt i Pan radny zna wszystkie 
problemy szkoły .
Radny K.Zaperty – chodzi o udostępnienie protokółów zer spotkań. Skoro wszystko jest
jawne to jaki jest problem z wydaniem protokółów ?
Dokumentacja w szkołach jest rozbudowana. Czy etat w Mlęcinie będzie , czy sekretarka 
będzie w Mlęcinie zwolniona i Pani z Dropia zostanie zatrudniona?
P.I.Fiejka – w Mlęcinie byłam zatrudniona na zastępstwo , ta Pani wróciła do pracy .Został 
mi tylko etat w Dropiu . Od września zredukowano etat do 1/4  . Mam wykształcenie , mogę 
uczyć w szkole , nikt nie miał do mnie zastrzeżeń. Ja rozumiem ,że jest to mała szkoła ,że 
trzeba oszczędzać ,ale 10 godzin tygodniowo to mało.
Przew.Rady Gminy – ile etatu miała Pani w Mlęcinie ?
P.Fiejka – 1/4 etatu.
Radny P.Sadurski – Pan dyrektor powiedział ,że oszczędności to około 30 tysięcy . Czy to 
rocznie?
P.Laszczka – tak , rocznie.
Radny P.Sadurski – subwencje otrzymaliśmy o ponad 30 tysięcy więcej , miały być 
oszczędności na lampach , zatrudniono wicewójta .
Przew.Rady Gminy – Rada Gminy nie ma kompetencji co do zatrudniania pracowników.
Radny P.Sadurski – ale może odwołać Wójta .
Przew.Rady Gminy – to niech pan odwołuje .
Radny K.Laskowski – obywatel ma prawo odwoływać się.
Radny Z.Olko – według rodziców poziom nauczania spadnie.
P.A.Zagrodzka – na ten moment arkusz jest dobry .Poziom nauki nie spadnie.
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Przew.Rady Gminy – nikt nikogo o nic nie oskarża.
P.Fiejka- praca pozostaje ta sama. Etat i pieniądze bardzo małe .Będę zmuszona do 
poszukiwania pracy . Ja rozumiem konieczność oszczędzania ,ale róbmy to rozsądnie.
P.Laszczka – to jest multum pracy w kancelarii .Kancelaria jest normalnym urzędem.
Radny Z.Olko – pan powinien żądać podwyżki ,a nie obniżenia.
P.Laszczka – ja otrzymałem takie polecenie.
P.Fiejka- na moich barkach jest wiele dodatkowych obowiązków.
Radna D.Wielechowska – czy jest asystent pedagoga ?
P.Fiejka – nie ma takiego stanowiska. Jest pomoc ,ale nikt nie ma na to wpływu , takie jest 
prawo.
P.D.Wielechowska – 1/4 etatu w Dropiu i 1/4 etatu w Mlęcinie ?
P.Fiejka- w Mlęcinie jest Pani , która zatrudniona jest  na umowę o pracę , urodziła dziecko i 
teraz chce powrócić do pracy .
Radny P.Sadurski – co zrobić ,aby przywrócić  to co było ?
P.Fiejka- Pan dyrektor pisze aneks do arkusza , Urząd wyraża zgodę.
Sekretarz Gminy – Pan dyrektor zarzucił ,żeby podstawowe przedmioty były łączone. 
Żadne zajęcia , które Pan przedstawił w arkuszu ni8e były łączone .
P.Laszczka – nasze wersje nr 1 i 2  zostały złożone ,ale dopiero po wycofaniu zarządzenia.
P.A.Gadomski – mieliśmy do tego zarządzenia nie wracać i nie wracajmy.
P.Fiejka – 31 maja jest końcowym dniem arkusza organizacyjnego , pracownicy dostali 
wypowiedzenia.
Wójt Gminy – wypowiedzenie części etatu. Myślę ,że wszystko zostało już powiedziane.
Radny Z.Olko – jest to wybór Pana Wójta ?
Przew.Rady Gminy – tak , to są kompetencje Wójta.
Radny K.Zaperty – kto jest zatrudniony w Mlęcinie?
Radca prawny -  na sali jest kamera , pracownik może sobie nie życzyć  ,aby udostępniano 
Jego dane osobowe. Nagranie publikowane jest na YOU TOUB-ie .
P.Fiejka – proszę zastanowić się jeszcze nad zwiększeniem etatu.

Pismo nr 3i 4 Pani A. Zagrodzkiej na Komisje Rewizyjną.

Pismo mieszkańców Dobrego .
Wójt Gminy – jest to pismo od mieszańców .Rzeczywiście jest to problem .Jest wyjeżdżona 
droga , która wchodzi w działkę. Zlecimy wykonanie wytyczenia punktów granicznych.
Zaprosimy osoby zainteresowane do wskazania punktów.. 
Wpłynęło wiele pism od mieszkańca ;
1/odnośnie remizy OSP  w Czarnogłowiu , Zarząd podjął decyzję o remoncie remizy .
 Sami wiecie  ile jest problemów jeśli prowadzicie jakąś inwestycję .Są programy ,że można 
  skorzystać ze środków ,ale najpierw trzeba mieć projekt ,
2/myjnia w Dobrem , na 19 września została wyznaczona kolejna sprawa sądowa .Nie mam
  wpływu na to .Gdyby myjnia nie została odłączona to teraz oczyszczalnia nie    
  przyjmowałaby ścieków .
3/zamknięcie szkoły w Dropiu i Mlęcinie, nawet przez myśl mi nie przeszło ,aby zamknąć te 
  placówki,
4/poddasze w szkole w Dobrem,
  Jest prowadzony remont poddasza , wynika to urządzania przedszkola,



-   6   -

5/kto wyrzucił najemcę  z budynku OSP w Dobrem,
   Właścicielem jest Zarząd OSP w Dobrem .
   Radny R.Sajnóg – OSP Dobre sama wie komu będzie wypowiadać umowę .Nie życzę 
   sobie ,aby Pan Hutkowski szargał imię OSP w Dobrem.
6/dofinansowanie dla OSP Dobre na zakup samochodu,
  jeden samochód został przekazany do Ryni . Czekaliśmy na programy unijne ,aby składać 
  wnioski na dofinansowanie zakupu samochodu .W budżecie zapewniono 200 tysięcy  
  złotych na ten cel. Złożyliśmy wnioski do różnych instytucji oczekujemy na ich  
   rozpatrzenie .Zobaczymy czy to będzie w tym roku. Ta jednostka obchodziła 100-lecie 
   istnienia , mało która jednostka ma taki jubileusz.
7/oświetlenie uliczne z ppp, jutro spotyka się komisja w celu prowadzenia dialogu
   konkurencyjnego , wyłoniono 7 firm,
8/remiza OSP Poręby Nowe, to nie był donos , wykonawca wykonał partactwo, proces 

               trwa , ja tego nie odpuszczę.

Radny St.Pawiński – jeśli chodzi o wniosek P.Brzezińskiego  to uważam ,że droga jest 
potrzebna ,ale cena jest za duża.
Radny K.Laskowski – decyzja o remoncie szkoły jest  rozsądna i potrzebna .Obawiam się, 
że którykolwiek Wójt nie zrobiłby remontu to nadzór budowlany zrobi swoje. Życzę Panu 
Wójtowi ,aby to się udało .Wszyscy będziemy musieli mocno nagłówkować się.
Przew;.Rady Gminy – jeśli chodzi o pismo P.Hutkowskiego to bliżej miałby do Prezesa OSP 
w Czarnogłowiu.
Radny R.Sajnóg- dlaczego Pan Hutkowski nie spytał skąd mamy dwa samochody .Jako 
jedyna jednostka w kraju sami kupiliśmy samochód .
Wójt Gminy – zamysł mam taki ,aby świetlice powstały w Ryni,Nowej Wsi,Rakówcu .Takie 
zebranie przeprowadziłem w Brzozowicy ,aby środki z funduszu sołeckiego przekazano na 
świetlicę .Będzie takie spotkanie w Rakówcu. Nie zabronię jeśli ktoś chce bić pianę pod 
publikę.
Radny St.Paderewski – Rynia również kupiła samochód za swoje pieniądze.

Do pkt.3.Komisje nie złożyły wniosków.

Do pkt.4.Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

Wójt Gminy – 1/jest 26 rocznica samorządności w Polsce , z tej okazji składam wszystkim 
życzenia,
2/uchwały są w trakcie realizacji,
3/przyjąłem 63 interesantów  w różnych sprawach ,
4/ w dniu 29 kwietnia odbyła się sesja nadzwyczajna  w sprawie przyjęcia planu gospodarki
   niskoemisyjnej ,
5/Przeprowadzono zapytanie ofertowe na „zakup pompy głębinowej” Najkorzystniejszą 
ofertę złożyła firma : ECOBET-TRADE Lidia Stankiewicz 21-400 Łuków, ul. 
Świętochowskiego 1b za kwotę: 14 959,26 zł. Brutto;
6/Dnia  25.05.2016 roku ogłoszono  przetarg nieograniczony na zadanie pt. „Rozbudowa 
oczyszczalni ścieków w miejscowości Dobre gmina Dobre dz. nr 107, obręb Zdrojówki”
7/Przeprowadzono   przetarg  nieograniczony na zadanie pn: „Dostawa żwiru na terenie  
Gminy Dobre” W wyniku   przetargu została wybrana oferta nr 1, złożona przez Firmę :  
Maciej Miąskiewicz ul. H. Sienkiewicza 9 05-307 Dobre.
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Oferowana cena brutto 1 tony żwiru wynosi  19,90zł.
8/Zebranych  zostało  183 deklaracji  od  mieszkańców  na  na  instalacje  fotowoltaiczne  i  
kolektory słoneczne. Zainteresowanie mieszkańców było bardzo duże. 
9/W wyniku  rozpoznania  cenowego  zakupiono  traktor  Zetor,  przyczepę  dwuosiową   z  
wywrotem oraz zamiatarkę . Sprzęt zakupiono w celu wykonywania prac komunalnych na 
terenie gminy Dobre.
10/Pojawiła się u nas firma, która chce nieodpłatnie zebrać bezpośrednio od mieszkańców 
zużyty  sprzęt  elektryczny  i  elektroniczny.  W  zależności  od  zainteresowania  wśród  
mieszkańców  jesteśmy  zainteresowani  współpracą.  Zbiórka  mogłaby  się  odbyć  już  w  
czerwcu.
11/Gmina przejęła w zarządzanie na podstawie porozumienia z MZDW przystanki przy  
drodze 637.
12/Z dniem 29 kwietnia 2016 na mocy porozumienia stron  rozwiązano umowę  na najem 
lokalu użytkowego, położonego w budynku przy ulicy Rynek 25 (parter) w miejscowości  
Dobre,  gmina Dobre,  o powierzchni 83,70 m2..  Najemcą lokalu była  Firma Handlowo-
Usługowa "KOSIM" , Henryk Kosim, Rudzienko 13, 05-307 Dobre.
Zgodnie  z  obowiązującą  procedurą  ogłoszono  wykaz  nieruchomości  przeznaczonych  do 
najmu, a po upływie 21 dni od daty ogłoszenia w/w wykazu ogłoszony zostanie przetarg na 
oddanie w najem przedmiotowego lokalu.

13/Z dniem dzisiejszym tj. 31 maja 2016 roku rozwiązana zostaje również umowa na najem 
lokalu użytkowego , położonego w Dobrem przy ulicy Rynek 24 o powierzchni 17,38 m 2. 
Najemcą lokalu była Pani Beata Błażejczyk zam. ul. Kilińskiego 10D m 15, 05-307 Dobre 
prowadząca kwiaciarnię.
Po  ogłoszeniu  wykazu  nieruchomości  przeznaczonych  do  oddania  w  najem  również 
organizowany będzie przetarg na najem w/w lokalu.

14/Dnia  28 kwietnia 2016 roku odbył się drugi przetarg ustny nieograniczony na najem 
lokalu użytkowego, położonego w budynku przy ulicy Rynek 24 (parter) w miejscowości  
Dobre,  gmina Dobre,  o powierzchni 45,00 m2,   wadium 100,00 zł,  cena wywoławcza  
stawki miesięcznej czynszu 700,00 zł brutto.   Nikt nie przystąpił jednak do licytacji. W 
wyniku tego przetarg zakończył się wynikiem negatywnym.
Kolejny  termin przetargu został wyznaczony na dzień  14 czerwca 2016 roku na godz.10.00

15/Na dzień 20 czerwca 2016 roku na godz 12.00 wyznaczony został termin przetargu 
nieograniczonego ustnego na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej 
w miejscowości Brzozowica, stanowiącej działkę oznaczoną numerem 406/2 o powierzchni 
0,1258 ha, wadium 650,00 zł, cena wywoławcza 6.500,00 zł

16/W dniach 1 czerwca – 29 lipca 2016 r. w wylosowanych gospodarstwach rolnych w całej 
Polsce zostanie przeprowadzone badanie struktury gospodarstw rolnych. Celem badania jest 
pozyskanie danych na potrzeby analizy zmian w strukturze gospodarstw rolnych, a także ich 
wieloprzekrojowej charakterystyki. Wyniki badania służą również kształtowaniu polityki  
żywnościowej  państwa.  Użytkownicy gospodarstw  rolnych  będą  mogli  przekazać  dane  
przez  Internet,  telefonicznie  lub  ankieterowi  statystycznemu.  Udział  w  badaniu  
wylosowanych gospodarstw rolnych jest obowiązkowy.
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17W drodze zapytania ofertowego wyłoniono Wykonawcę prac geodezyjnych polegających 
na obustronnym poszerzeniu  działek oznaczonych numerami ewidencyjnymi 431 i  432  
położonych w miejscowości Czarnogłów poprzez dokonanie podziału nieruchomości do  
nich  przyległych według uzgodnień z Zamawiającym oraz zgodnie ze stanem faktycznym 
na  gruncie  wraz  z  dokonaniem  aktualizacji  ewidencji  gruntów  (zmianą  użytków  na  
działkach  zajętych  pod  w/w  drogi).  Spośród  dziesięciu  ofert,  jakie  zostały  złożone  w  
przedmiotowym postępowaniu najkorzystniejsza pod względem cenowym okazała się oferta 
złożona  przez  Geodezja  Szewczak  Biuro  Geodezyjno  -  Usługowe,  05-300  Mińsk  
Mazowiecki  ul.  Okrzei  23/14  i  wynosi  12.200,00  złotych  (słownie:  dwanaście  tysięcy  
dwieście złotych, firma nie jest płatnikiem VAT). Realizacja w/w zadania została rozpoczęta 
w związku z funduszem sołeckim miejscowości Czarnogłów.

18/Rozpoczęły się również prace geodezyjne polegające na  geodezyjnym podziale działki  
oznaczonej numerem ewidencyjnym 153 położonej w miejscowości Grabniak, zajętej pod 
drogę dojazdową do wsi Grabniak. Wykonawcą prac jest Biuro Geodezyjno - Usługowe  
Arkadiusz Szewczak Mińsk Mazowiecki ul. Okrzei 23/14 za wynagrodzeniem 1.500,00 zł.
(firma wyłoniona w drodze zapytania ofertowego). Realizacja w/w zadania związana jest z 
wykonaniem zapisów wyszczególnionych w funduszu sołeckim miejscowości Grabniak.

19/Przygotowano i złożono następujące wnioski o dofinansowanie z RPO WM:
- Poprawa efektywności energetycznej budynku użyteczności publicznej poprzez głęboką 
termomodernizację kompleksu oświatowego w miejscowości Dobre wraz z zastosowaniem 
odnawialnych źródeł energii

- Wzmocnienie potencjału OSP Dobre poprzez zakup średniego samochodu ratowniczo-
gaśniczego wraz z wyposażeniem

20/Trwają prace związane z  przygotowaniem  wniosku na pt. Konstanty Laszczka – 
wielkiego formatu artysta rzeźbiarz inspiracją kulturową Mazowsza.  Adaptacja budynku 
użyteczności publicznej na muzeum. 

21/W  dniu 11  maja  2016  roku  odbyło  się  spotkanie  z  potencjalnymi  Wykonawcami  
modernizacji  oświetlenia  ulicznego  na  terenie  Gminy  Dobre,  na  którym  to  został  
przedstawiony  szczegółowy zakres  zadania  polegającego  na  realizacji  zamówienia  pn.  
Zaprojektowanie, wykonanie i uruchomienie Systemu Oświetlenia Led Lamp Ulicznych w 
Gminie Dobre oraz zarządzanie energią w okresie realizacji przedsięwzięcia nie dłużej niż 
przez  okres  10  lat  oraz  osiągnięcie  i  utrzymanie  efektu  energetycznego  w  formule  
partnerstwa publiczno-prywatnego w systemie zaprojektuj i wybuduj.  Na w/w spotkaniu  
ustalono  wspólnie  z  Wykonawcami  jakiego  rodzaju  dokumenty  są  im  niezbędne  do  
przygotowania  dalszych  informacji  w  celu  zaproponowania  Zamawiającemu  swoich  
propozycji i rozwiązań.  
Na dzień 01 czerwca 2016 roku wyznaczono termin kolejnego spotkania, na którym  każdy 
z partnerów indywidualnie zaprezentuje wstępną koncepcję techniczną w dowolnej formie 
oraz odpowiedzi na zadane tezy dialogowe. 

22/w kwietniu wizytę złożył Wojewoda Mazowiecki z programu 500 + ,
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23/ w miesiącach kwiecień – maj odbyło się spotkanie z p.Olko odnośnie drogi, która 
  wymaga uregulowania stanu prawnego , trwa proces urzędowy,
24/ w ramach LGD prowadzono rozmowy  w sprawie alo0kacji środków w gminie .
25/ spotkałem się z zarządem OSP w Dobrem odnośnie obchodów 100 -lecia powstania 
  OSP,
26/uczestniczyłem w zebraniu w Rąbierzy Kolonii odnośnie drogi . Właściciel drogi chce 
   35 zł / m 2 i 20 tysięcy zł odszkodowania . W tym roku nie mamy środków na wykup drogi 
    Mieszkańcy nie chcą przeznaczyć na ten cel funduszu sołeckiego.
27/ w dniu 25 kwietnia dokonano wyboru sołtysa w sołectwie Ruda Pniewnik,
28/wykonano odcinek drogi w Wólce Mlęckiej,
29/uczestniczyłem w Gminnym Zjeździe OSP ,
30/uczestniczyłem w spotkaniu dot. gospodarki wodno ściekowej ,
31/odbyło się spotkanie w Brzozowicy i Porębach Nowych dot. funduszu sołeckiego,
32/obchodzono w GOK-u Dzień Mamy,
33/w dniu dzisiejszym brałem udział  w spotkaniu z Panią Orzełowską w Urzędzie 
Marszałkowskim.

Do pkt.5.Zapytania radnych i sołtysów.

Radny St.Pawiński – droga od ul. Targowej do Rąbierzy  zwęża się bo są drzewa do 
usunięcia .Może zaproponować komuś ,aby usunął te drzewa , jest to droga gminna .
Droga od Rabierzy do Walentowa , wybiły się doły , trzeba ją porównać , nawieźć żwiru , 
jest to również droga gminna,
Zarośnięte pobocza , trawa sięga pasa .Mieszkańcy Rudna składali wniosek w sprawie 
przykrycia drogi .Mówiłem,że nie mamy na to funduszy.
P.K.Rosa sołtys sołectwa Dobre II – wycinka drzew przy drodze, lewa strona jest całkowicie 
zarośnięta .Rów jest zaorany , leżą duże kamienie ,żeby nie wjechać w zboże .
Radny K.,Zaperty - czy jest możliwość , aby Wójt  mógł wynająć lokale  wolnej ręki ?
Co jest z wodociągiem strona wschodnia ? Mówił Pan p spotkaniu , ta droga ile ma 
metrów? Ile musi mieć ? Droga  powiatrakowa zrobiona jest bardzo dobrze.
Radny Sł.Wierzba – przy szkole w Dropiu od roku   rozkopana jest droga przy przepuście .
Trzeba to wyremontować. Droga od Jaczewka w stronę Radoszyny , są drzewa , z których 
spadają grube gałęzie , czy można te drzewa usunąć ? Właściciel działki nie jest w stanie  
sam tego zrobić.
Chodzi mi o drogę , dla której gwarancja kończy się w październiku .Jakie są zamierzenia 
Urzędu Gminy w  tej sprawie?
Radna D.Wielechowska- zostało złożonych prawie 200 deklaracji odnośnie fotowolotaiki . 
Kiedy mieszkańcy mogą liczyć na informację?
Radny K.Laskowski – droga Głęboczyca  w kierunku Flakowizny , kiedy będzie robiona ?
Radny R.Kur – czy Pan Gadomski dopełnił formalności ? Kiedy będą przystanki?
Radny W.Bogucki - dzisiaj minął termin , w którym firma  miała wykonać naprawy dróg , 
czy są jakieś niedociągnięcia ?
Radny M.Poławski – czy ma Pan informację dot. włamań do domków , czy udało się zrobić 
coś z ty6m panem?
P.K.Szczurowska sołtys sołectwa Kobylanka – nie ma konkretnej informacji odnośnie 
godzin kursowania autobusu MOBILIS . Chodzi o Kobylankę ,ale również o wszystkie inne 
miejscowości .
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Przew.Rady Gminy – czy były rozkłady jazdy?
P.K.Szczurowska – nie , nie było .
Radny P.Sadurski – dlaczego gmina Strachówka wycofała się z fotowoltaiki?
P.W.Słowik sołtys sołectwa Kąty Borucza – Katy Borucza mają dwa przystanki , za które 
wyrzucane są śmieci ,a le nie są zabierane.
Radny P.Sadurski – to dotyczy też innych przystanków .Czy jest jakiś terminarz odbioru ?
Radny St.Paderewski – proponuję i bardzo proszę ,aby takie pytania były  na Komisji BOR.
Radna D.Wielechowska- kiedyś Pan Paderewski proponował , aby pytania były kierowane 
do pana Wójta w trakcie tygodnia . Na sesji jest taki punkt.
Radny Sł.Wierzba – czy coś się zmieniło odnośnie śmietniska w Czarnocinie?

Do pkt.6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/19/15 z dnia 20 lutego 2015 roku w 
sprawie zarządzenia poboru opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi,

            wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów  płatności dla 
inkasentów .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XVI/122/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.7.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/ 21 /15 Rady Gminy Dobre z dnia 
20 lutego 2015 roku w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od  
nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa i określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości na terenie gminy 
Dobre.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XVI/123/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.8.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe   odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Dobre .

Radny P.Sadurski – w jakim rozliczeniu jest rozliczenie hydraulika?
Wójt Gminy – hydraulik wystawia co miesiąc fakturę , prowadzi konserwacje oraz szereg 
innych prac.
Radny P.Sadurski – w sprawozdaniu pod jaką nazwą ujęte jest wynagrodzenie hydraulika?
Skarbnik Gminy – gospodarka wodno ściekowa.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za przy 2 przeciwnych i 
3 wstrzymujących się od głosu.

Uchwała nr XVI/124/16 na piśmie w załączeniu .
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Do pkt.9.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę z dnia 31 marca 2016 roku Nr XIV/115/16 Rady 
Gminy Dobre w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w  
Rodzinie  na lata 2016-2020.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XVI/125/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.10.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę z dnia 31 marca 2016 roku  Nr XIV/117/16  w 
sprawie przyjęcia  Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Dobre 
na lata 2016-2022 .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XVI/126/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.11.Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy    Dobre .

Radny P.Sadurski – jak jest z przyjmowaniem zużytych opon od traktora na pszok-u ?
Wójt Gminy - dużych opon firma nie przyjmuje.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XVI/127/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.12.Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej realizacji z Gminą Dobre, Gminą Jakubów, Gminą 
Stanisławów, Gminą Stara Kornica projektu pn. Energia dla przyszłości –      
odnawialne źródła energii w gminach wschodniego Mazowsza: Dobre, Jakubów,  
Stanisławów, Stara Kornica.

Radny P.Sadurski -zadałem pytanie dotyczące tego tematu.
Wójt Gminy – każda gmina decyduje sama za siebie , przyczyn wycofania nie podano.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XVI/128/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.13.Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za 2015 rok.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli ocenę zasobów.

Do pkt.13.a/Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2016 roku za 
kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Dobre .
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Radny P.Sadurski – czy może być uchwała wstecz od 1 stycznia 2016 roku.
Radca prawny – może być taki zapis.

Radnym oczytano opinię ZNP o projekcie powyższej uchwały .Opinia jest pozytywna i 
stanowi załącznik do  niniejszego protokółu.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XVI/129/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.14..Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2016 rok.

Radny P.Sadurski – w uzasadnieniu do uchwały zwiększenie jest znacznie większe od 
zmniejszenia.
Skarbnik Gminy – wszystko się zgadza.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XVI/130/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.15.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dobre 
na lata 2016 – 2027 .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę.

Uchwała Nr XVI/131/16 na piśmie w załączeniu .

Do pkt.16.Przyjęcie protokółu z  sesji Rady Gminy z dnia 31 marca 2016 roku.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokół.

Do pkt17.Przyjęcie protokółu z  sesji Rady Gminy z dnia 29  kwietnia 2016 roku.

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół 13 głosami za przy 2 wstrzymujących się od 
głosu.    

Do pkt.18.Odpowiedzi na zapytania radnych i sołtysów.

Wójt Gminy – 1/Pan Pawiński wycinka drzew, wycinkę prowadzimy i będziemy 
prowadzić. Od jutra prace będą wstrzymane bo na razie nie mam pracowników, czekam 
na pracowników z Urzędu Pracy.
2/Droga Rąbierz - Walentów żwir. Musimy trochę uszczknąć funduszu sołeckiego ,nie mam
wolnych środków. 
3/Koszenie traw , nie posiadamy kosiarek ,ale taką sprowadzimy ,żeby zrobiła roboty. 
4/Droga od P.Damętki  do Rudna to samo pytanie jak wyżej.
5/wynajem lokali w Rynku z wolnej ręki .jeśli prawo będzie na to zezwalało to zrobię .
Radny K.Zaperty – jaka będzie  cena ?
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Wójt Gminy – do drugiego przetargu cena musi być obniżona.
6/wodociąg  strona wschodnia , niedługo będzie wyłoniony wykonawca , i tak w szybkim 
tempie wykonaliśmy projekt. W niedługim czasie będzie ogłoszono przetarg na projekt 
wodociągu w Kątach Borucza .Powiat znalazł środki na projekt drogi Kąty Borucza  -Dobre.
7/przepust w Dropiu przy szkole , podjąłem takie działania , to jest zadanie powiatu , będzie 
ponaglenie z mojej strony ,

Obrady opuściła radna H. Wadas godz.17 50.

8/drzewa przy drodze Jaczewek – Radoszyna , jest to prywatna posesja , właściciel musi 
złożyć wniosek  o pielęgnację drzew,
9/droga Jaczewek  stabilizacja , wczoraj  firma miała  wkroczyć  na ta drogę ,ale nie ma jej .
Drogę w Brzoziwcy naprawiono.
10/droga Głęboczyca – Flakowizna , złożyliśmy wniosek do PROW-u na tą drogę , nie 
mamy jeszcze informacji ,trwa sprawdzanie wniosków,
11/ zaświadczenie od Pana Gadomskiego , dzwoniłem w tej sprawie ,obiecał ,że dzisiaj 
prześle nam to zaświadczenie , nie wiem jak rozmawiać z tym Panem,
12/przystanki na żądanie Poręby Nowe ,organizację ruchu mamy , kostkę mamy , znaki są 
zamówione. Po zakończeniu prac zawiadomimy Woj.Zarząd Dróg , który dokona odbioru 
robót i będzie możliwe zatrzymywanie autobusów,
13/godziny odjazdu i rozkłady jazdy przez MOBILIS , zajmę się tym tematem, sprawdzę to,
14 pytanie Pana Boguckiego , termin wyrównania dróg , firma pracuje , poprosiła mnie o 
kilka dni zwłoki,
15/włamania do domków letniskowych ,, ten pan został doprowadzony do prokuratury, 
został aresztowany na trzy miesiące ,
16/dlaczego gmina Strachówka wycofała się , gmina wycofała się i tyle,
17/śmieci na przystankach , to jest już plaga ,zbieramy śmieci , płacimy i wraz śmieci 
lokowane są na przystankach,
18/sortownia w Czarnocinie , proces jest wstrzymany , trwa kompletowanie dokumentów,

Z-ca Wójta Gminy – jeśli chodzi o fotowoltaikę , termin składania wniosków został 
przesunięty  .Do części naszych mieszkańców dotarły informacje ,że nie będzie możliwa 
fotowoltaika , proszę uzbroić się cierpliwość .
Wójt Gminy – realizowany jest chodnik na ul.K.Laszczki ,a apotem będzie nakładka.
Nakładka będzie również na drodze Dobre – Rynia , stabilizacja na drodze Rakówiec – 
Gęsianka, planujemy stabilizacje w Dropiu, Rudzie Pniewnik , Rąbierzy .Jesteśmy po 
inwentaryzacji budynku po policji .Będziemy pozyskiwali środki zewnętrzne na muzeum.
Zwracam się z apelem o rozsądne gospodarowanie zasobami wody z uwagi na to ,że 
wchodzimy w sezon letni.

Do pkt.19.Radny St.Pawiński – radny Zaperty wspomniał ,że pięknie zrobiono drogę. Nie wszyscy 
są zadowoleni .W Rąbierzy nie zrobiono tak jak było w protokóle. Przy posesji Pana 
Rudnika wyrównano teren , stoi woda , nie wiem co zrobiono..Podnieśliśmy opłatę za 
wodę , trzeba podwyższyć ciśnienie wody .W poprzedniej kadencji jak ci Panowie 
przyjeżdżali  ustalono ,że odcinek koło Państwa Damętków ma zrobić firma , teraz okazuje 
się ,że ma zrobić gmina.
Wójt Gminy – w dawnych czasach popełniono błędy przy wodociągu , jest zbyt mała 
średnica rur .Rudno położone jest na górce i dlatego jest słabe ciśnienie wody  .Jedyne
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 rozwiązanie to  zbiornik retencyjny, a to koszt około 500 tysięcy złotych .Będę Radę
prosił ,aby zabezpieczyć środki na zbiornik. 
Jeśli chodzi o drogę w Rąbierzy my dostaliśmy 400 tysięcy złotych  od tej firmy na drogę . 
Nie ponoszę odpowiedzialności za ustalenia poprzedniej kadencji .
Radny P.Sadurski – Pan mówi o środkach w tamtym roku?
Wójt Gminy – tak.
Z-ca Wójta Gminy – na ostatniej Komisji było pytanie  co do kosztów dowożenia  
w 2014 roku i w 2015 roku.

Następnie Z-ca Wójta przedstawił koszty.

Radny K.Laskowski – mówiąc o kłopotach z odbiorem szkoły miałem na myśli radnych z 
grupy poprzedniego Wójta . Przepraszam tych , którzy mogli poczuć się urażeni 
Proszę ,aby radni na najbliższej komisji mogli zapoznać się z ekspertyzą dotyczącą 
remontu szkoły w Dobrem.
Radny Sł.Wierzba – wstrzymajmy się z Komisją po 27 czerwca , w tym dniu zapadnie 
decyzja czy będą gimnazja.
Radny M.Poławski – nie było ekspertyzy dot. remontu szkoły , a stanu technicznego 
budynku.
Radny K.Zaperty - były podobno ekspertyzy dot.myjni,czy coś wiemy na ten temat.
Wójt Gminy – nic mi nie wiadomo w tym zakresie. Poczekajmy na ocenę sądu .
Radny K.Laskowski – nie róbmy złudnych nadziei, myjnia nie będzie uruchomiona.
Moje prywatne zdanie jest takie ,że powiat będzie ukarany .
Wójt Gminy -  nasza oczyszczalnia przerabia 175 m 3 przy przepływie 200 m 3. Biegły
porównał naszą oczyszczalnię do oczyszczalni w Lublin ie. Niezależne opinie wskazują  ,że
nasza oczyszczalnia jest biologiczna i nie może przerabiać ścieków z myjni . Będę bronił
gminy dokąd się da .Gmina nie może być kozłem ofiarnym .
Radny K.Zaperty – radny Laskowski powiedział ,że myjnia nigdy nie ruszy .naprzeciwko 
CPN-u powstaje myjnia , ścieki będą odprowadzane bezpośrednio do gruntu ,teraz są inne 
technologie.
Radny St.Paderewski – ciśnienie wody na cmentarzu.
Wójt Gminy – prawdopodobnie jest przykręcona .
Radny St.Paderewski – co z toaletą , zagięła się przykrywa od studzienki przed ośrodkiem 
zdrowia.
Wójt Gminy – zgłosimy o naprawę tej przykrywy. Jeśli chodzi o toaletę mam nadzieję ,że w 
tym tygodniu otrzymamy pozwolenie na budowę .
Radny K.Laskowski - my nie możemy prywatnemu przedsiębiorcy budować zbiorników.
Z-ca Wójta Gminy – jest dużo zastrzeżeń pod  naszym kierunkiem  dot. oświaty .Jeśli 
sytuacja będzie się powtarzała mam ofertę firmy , która dokona audytu 3 lata wstecz i 
oceni czy oświata działa dobrze czy nie .Czy taka forma jest do zaakceptowania .
Radny Sł.Wierzba - jeśli chodzi o audyt to należałoby zrobić audyt 5 lat wstecz dotyczący 
wszystkiego.
Radny P.Sadurski – zarzucił mi Pan ,że nie wszystkie wypowiedzi Wójta są w internecie ,
nie było to moje działanie .To jest w ramach przeprosin.
Mówił Pan o świetlicach wiejskich , czy z tych świetlic korzystają ludzie?
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Poprosiłbym o jakieś sprawozdanie.
Są w rynku kamery , czy udało się złapać  jakiegoś śmieciarza ?
Wójt Gminy – od momentu zainstalowania kamer nie ma butelek , wyrywania ławek , pisku 
opon.. Co do nagrywania .ja przyjmuje te przeprosiny ,ale wszystko musi działać zgodnie z 
prawem .Wyjęte zdania z kontekstu stanową co innego.
Radny P.Sadurski – odnośnie nagrywania , zmieniałem kartę w kamerze i na pewno nie 
będzie części jakiejś wypowiedzi.
Przew.Rady Gminy – jak Pan nagrywa to proszę nagrywać wszystkich jednakowo , proszę  
nagrywać również siebie , swoje uśmieszki, jak bawi się Pan telefonem .
Z-ca Wójta Gminy – sytuacja dotyczy czterech miejscowości , w których są remizy  i 
zasługują na wyremontowanie.
Radny P.Sadurski – czy w Porębach sprzęt jest wykorzystany ?
Radny M.Poławski -  tak ,ale jeśli są imprezy sprzęt  jest znoszony w jedno miejsce. Nasza 
straż wnioskowała o monitoring i będziemy do tego dążyli bo dzieci nie mogą zostać bez 
nadzoru.
Sekretarz Gminy – mieszkańcy wszystkich miejscowości  zasługują na świetlice  na miejsce 
spotkań . Dzisiaj te świetlice są w opłakanym stanie . Będą na to środki unijne i trzeba 
wykorzystać tą możliwość. Tu nie chodzi o sprzęty ,ale o miejsce spotkań.

Do pkt.20. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady Gminy dokonał 
zamknięcia sesji.
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